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ПРОТОКОЛ № 1 
засідання педагогічної ради 

Лубенського лісотехнічного коледжу  
 

28.08.2020 р.                                                                                             м. Лубни 
 
Присутні: 39 осіб 
Відсутні:  2 особи – Андреєва І.М., Голуб В.Є. (з поважних причин) 
 

 
ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

 
1. Вибори секретаря педради на 2020-2021 н.р.    
2. Про підсумки навчально-виховної та спортивно-масової роботи в 

коледжі  за ІІ семестр 2019/2020 н.р.  
     (Рева В.В., Козачкова А.С., Карпенко О.І.)  

3. Про завершення освітньої програми профільної середньої освіти та 

замовлення документів про освіту (свідоцтв про здобуття  повної загальної 

середньої освіти) у 2019-2020 н.р. 
(Рева В.В.) 

4. Про попередні підсумки прийому до коледжу в 2020 році.   
              (Сендзюк Р.В.) 

5. Про особливості нового навчального року в умовах адаптивного 

карантину. 
    (Сендзюк Р.В.) 

6. Про затвердження Положення про приймальну комісію 

Лубенського лісотехнічного коледжу. 
(Рева В.В.) 

7. Різне.    
 
 
1. СЛУХАЛИ: Сендзюка Р.В. – голову педагогічної ради, із пропозицією 

кандидатури для виконання обов’язків секретаря педагогічної ради на 2020-2021 
навчальний рік  – Тихович Ганни Володимирівни. 

ГОЛОСУВАЛИ:  
«за» -  39 
«проти» - 0 
«утримались» - 0.  

2. СЛУХАЛИ: Реву В.В. - заступника директора з навчальної роботи, з 

інформацією про стан успішності студентів за результатами  навчання у ІІ 

семестрі 2019-2020 н.р. за освітньо-професійними програмами спеціальностей та 

по коледжу в цілому.  
Було проаналізовано контингент студентів та оголошено рейтинги 

навчання академічних груп.  
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За результатами успішності 1 місце зайняла група СПГ-31 (класний 

керівник – Пелипань Я.М., староста – Гайдай Діана), 2 місце - група ЛГ-43   
(класний керівник –  Литвиненко О.М., староста – Дончик Каріна), 3 місце – 
група ЛГ-41 (класний керівник – Андреєва І.М., староста – Легка Каріна). 
Найнижчі показники успішності показала група ЛГ-21  (класний керівник – 
Замула О.М., староста – Маренич Євгеній).  

Доповідач назвав кількість невстигаючих та відрахованих студентів за 

результатами навчання та зауважив, що важливим  завданням є зберегти 

контингент студентів. В цілому по коледжу показник абсолютної успішності в 

порівнянні з минулими роками зріс, а якісної – знизився. Середній бал 

залишається на рівні попередніх років. Відмінників серед студентів І курсу 
немає. На ІІ, ІІІ та ІV курсах їх 7 осіб. 8 студентів мають заборгованості з 

навчальних дисциплін. Такий стан успішності в основному зумовлений 

особливостями контингенту, а також, в певній мірі, навчанням в умовах 

карантину. Доповідач наголосив на необхідності пошуку індивідуального 
підходу під час дистанційного навчання до кожного студента. Доповідач 

ознайомив присутніх з планом роботи Лубенського лісотехнічного коледжу на 

2020-2021 н.р. 
СЛУХАЛИ: Козачкову А.С. - заступника директора з виховної роботи з 

інформацією про виконання плану виховної роботи у ІІ семестрі 2019-2020 н.р. 

Доповідач проінформувала, що всі заплановані заходи виконано. Частина цих 

заходів була проведена дистанційно. Вперше, зважаючи на карантинні 

обмеження, на сайті коледжу було розміщено відеопривітання випускникам 

2020 року. Студенти протягом півріччя були активними учасниками 

різноманітних мистецьких конкурсів, спортивних змагань. Доповідач 

наголосила на необхідності застосування активного виховання, виховання через 

дію, проекти, тренінги та інші інтерактивні форми роботи.  Коротко ознайомила 

з планом основних заходів з виховної роботи на І семестр 2020-2021 н.р., та 

зазначила, що він був розроблений враховуючи ключові компетентності Нової 

української школи. 
СЛУХАЛИ: Карпенка О.І – керівника фізичного виховання, із 

підсумками спортивно-масової роботи в коледжі за ІІ семестр 2019-2020 н.р. 

Доповідач повідомив про досягнення студентів у різних видах спорту. Зокрема 
відзначив, що команда студентів коледжу прийняла участь у Спортивних іграх 

Полтавщини де посіла 1-ше місце у змаганнях з настільного тенісу, та виборола 

3-тє загальнокомандне місце. Ознайомив з результатами проведення в коледжі 

Спартакіади з різних видів спорту серед академічних груп, зокрема відзначив 

групи ЛГ-23 та ЛГ-31, які посіли 1-ше та 2-ге місце відповідно. Доповідач 

проінформував, що розроблений план спортивно-масової роботи на 2020-2021 
н.р. 

ВИСТУПИЛИ: Сендзюк Р.В. - директор коледжу, який відзначив, що 

колектив коледжу швидко адаптувався до роботи в умовах карантину. Зазначив, 

що вчасно проводилася оплата праці та здійснювалися інші виплати 

працівникам. Наголосив на необхідності швидкого реагування на ті можливі 

ситуації, що будуть виникати в новому навчальному році.  
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Довів до відому педколектив, що коледж працює відповідно до Закону 

України «Про фахову передвищу освіту», який визначає порядок, умови, форми 

та особливості здобуття фахової передвищої освіти. 
Подякував класним керівникам за якісну організацію проведення ремонту 

аудиторій при підготовці до нового навчального року. При цьому відзначив 
активну роботу у цьому напрямку завідуючу кабінетом Грибович Є.С.. Також 

подякував педпрацівникам за участь у прибиранні Дендропарку. Побажав нових 

досягнень у новому 2020-2021 н.р.  
Ковальчук О.І., голова циклової комісії спеціальності «Лісове 

господарство», який подякував викладачам за належно проведену методичну 

роботу за ІІ семестр 2019-2020 н.р. 
Омельченко С.Я., голова циклової комісії загальноосвітніх та соціально-

гуманітарних дисциплін, який подякував викладачам за плідну працю в умовах 

дистанційного навчання, за швидке опанування роботи на навчальній платформі 

Moodle. Наголосив на необхідності і важливості здійснення письмових робіт 

студентами в процесі навчання. Закликав викладачів використовувати всі 

можливі засоби комунікації зі студентами під час дистанційного навчання. 
Грибович Є.С., голова циклової комісії спеціальності «Садово-паркове 

господарство», яка подякувала за плідну роботу, що була проведена 

викладачами циклової комісії спеціальності «Садово-паркове господарство». 
Литвиненко О.М., викладач  фахових дисциплін, який запропонував 

ознайомити студентів нового набору з особливостями роботи навчальної 

платформи  Moodle. 
Рева В.В., заступник директора з навчальної роботи, запропонував 

педпрацівникам ознайомитися з розділами Закону України «Про фахову 

передвищу освіту», які стосуються роботи викладача та інших категорій 

здобувачів освіти. Наголосив на необхідності активізувати роботу з сайтом 

коледжу. 
3. СЛУХАЛИ: Реву В.В. - заступника директора з навчальної роботи, з 

інформацією про завершення освітньої програми профільної середньої освіти та 

замовлення документів про освіту. Доповідач повідомив, що відповідно до 

Законів України «Про повну загальну середню освіту», «Про внесення змін до 

деяких законів України щодо окремих питань завершення 2019/2020 

навчального року» студенти 2-го курсу в повному обсязі виконали освітні 

програми профільної середньої освіти з підготовки молодших спеціалістів на 

основі базової загальної середньої освіти. У зв’язку з цим вони повинні 

отримати Свідоцтво про здобуття профільної середньої освіти: 
- спеціальність 205 «Лісове господарство»  
ОПП «Лісове господарство» 

1. Буряк Артем Борисович 
2. Бутенко Ігор Володимирович 
3. Василенко Владислав Григорович 
4. Горонді Євгеній Володимирович 
5. Дахно Валерій Валерійович 
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ОПП «Обробка деревини» 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6. Дащенко Кристина Михайлівна 
7. Кабаненко Олександр Сергійович 
8. Калина Валерій Володимирович 
9. Красніков Нікіта Станіславович 

10. Кривошапка Володимир Сергійович 
11. Латишев Арсеній Андрійович 
12. Лебідь Владислав Станіславович 
13. Маренич Євгеній Віталійович 
14. Мацерук Леонід Сергійович 
15. Нестеренко Владислав Ігорович 
16. Оксенич Артем Олександрович 
17. Сластьоненко Володимир Андрійович 
18. Степаній Владислав Вікторович 
19. Ткаченко Дмитро Володимирович 
20. Фесик Олексій Федорович 
21. Акусок Олександр Сергійович 
22. Білоус Володимир Володимирович 
23. Борохович Ярослав Олександрович 
24. Буторін Олександр Олександрович 
25. Верещака Артем Ігорович 
26. Глущенко Віталій Олександрович 
27. Губарєвський Денис Олегович 
28. Давидюк Аліна Олександрівна 
29. Корсун Богдан Юрійович 
30. Кошмар Назар Олександрович 
31. Крятченко Дмитро Сергійович 
32. Куриленко Дмітрій Сергійович 
33. Литвак Анатолій Віталійович 
34. Онищенко Вадим Сергійович 
35. Псарьов Віталій Михайлович 
36. Стрєзєв Максим Васильович 
37. Тонконоженко Ростислав Сергійович 
38. Щербак Андрій Андрійович 
39. Щочка Максим Олександрович 
40. Якимчук Олександр Андрійович 

1. Григор'єв Дмитро Олегович 
2. Гриценко Владислав Анатолійович 
3. Довгаль Владислав Андрійович 
4 Киба Антон Володимирович 
5. Лавровський Станіслав Сергійович 
6. Лєпший Вадим Олександрович 
7. Михайленко Андрій Андрійович 
8 П'ятак Артем Дмитрович 
9. Савуляк Владислав Васильович 

10. Тарасенко Максим Сергійович 
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- Спеціальність 206 «Садово-паркове господарство»  
ОПП «Садово-паркове господарство» 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Водночас в повному обсязі виконали освітні програми профільної 

середньої освіти з підготовки молодших спеціалістів на основі повної загальної 

середньої освіти, яку здобули у 2019 році наступні студенти спеціальності 

«Лісове господарство» 
- ОПП «Лісове господарство» 
 

 
 

 
- ОПП «Обробка деревини» 
 

 
 
 

 
 
Спеціальність 206  «Садово-паркове господарство» 
- ОПП  «Садово-паркове господарство» 

 
1.    Марочко            Анастасія    Романівна 
 

ВИСТУПИЛИ: Омельченко С.Я. голова циклової комісії загальноосвітніх 

та соціально-гуманітарних дисциплін, з пропозицією замовити перерахованим 

студентам Свідоцтва про здобуття профільної середньої освіти. За пропозицію 

голосували: 
«за» - 39 осіб 
«проти» - 0 
«утрималось» - 0 

4. СЛУХАЛИ: Сендзюка Р.В. - директора коледжу, з інформацією про 

попередні підсумки  прийому до коледжу в 2020 році. 

1. Бабінець Надія В'ячеславівна 
2. Гореславний Михайло Михайлович 
3. Іванченко Катерина Юріївна 
4 Маража Анастасія Володимирівна 
5. Манойло Лейла Кахаберівна 
6. Палига Марина Євгеніївна 
7. Попова Анна Олексіївна 
8 Сирисько Олена Олександрівна 
9. Тараненко Євгенія Сергіївна 

10. Черненко Артем Русланович 
11. Черняк Анастасія Григорівна 

1. Блажко Вадим Петрович 
2. Пономаренко Вячеслав Валерійович 

1. Вашечко Руслан Вікторович 
2. Кравченко Валентин Олегович 
3. Пархоменко Владислав Русланович 
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Доповідач зазначив, що через зміщення строків проведення ЗНО, 

змістилися строки вступної кампанії. Проінформував, що Приймальна комісія 

працює згідно з вимогами законодавства у сфері вищої освіти, ведеться 

відповідна документація. Абітурієнтам створені всі належні умови для вступу. 

Цього року було сформоване регіональне замовлення, яке становило 112 осіб.  
На даний час зараховано 53 студенти на базі базової середньої освіти: за 

освітньо-професійною програмою «Лісове господарство» - 22 студенти, за 

освітньо-професійною програмою «Садово-паркове господарство» - 16 
студентів, за освітньо-професійною програмою «Обробка деревини» – 9 
студентів, за освітньо-професійною програмою «Експлуатація, ремонт і 

обслуговування механізмів лісогосподарського комплексу» - 6 студентів. 

Доповідач порівняв кількість зарахованих студентів коледжу з кількістю 

зарахованих студентів у інших навчальних закладах міста, а також 

лісотехнічних коледжах України. При цьому відмітив, що в порівнянні з 

минулими роками у Лубенському лісотехнічному коледжі спостерігається 

негативна динаміка по кількості зарахованих студентів. Зазначив, що 

Міністерство освіти і науки України дало можливість продовжити вступну 

кампанію для абітурієнтів на основі базової середньої освіти до 22 серпня на 

контрактній основі, що дало можливість зарахувати чотирьох студентів. На 

даний час сформовано дві групи першого курсу на базі 9-ти класів, класними 

керівниками яких призначено Павлюченка О.М. та Герасименка О.М.  
Було наголошено на звуженні географії вступників, а саме вперше не було 

жодної заяви від абітурієнтів з Черкаської області. Доповідач зауважив, що 

цьому є як суб’єктивні, так і об’єктивні причини, як от: зниження 

профорієнтаційної діяльності, відкриття аналогічних спеціальностей у 

регіональних навчальних закладах, а також діяльність загальноосвітніх 

начальних закладів, спрямована на збереження шкільного контингенту для 10-11 
класів. Тому зазначалася необхідність розширення та якісного покращення 

профорієнтаційної роботи не лише в різних регіонах, а й школах міста та 

району, перегляд підходів до вступної кампанії, наголошено на індивідуальному 

підході у процесі роботи з потенційними абітурієнтами. Для підвищення 

ефективності цієї діяльності необхідно продовжити практику закріплення за 

викладачами коледжу навчальних закладів та регіонів для індивідуальної 

профорієнтаційної роботи на 2020-2021 роки, активніше використовувати 

можливості випускників коледжу та студентів навчального закладу. 
Було повідомлено, що 26 серпня 35 випускників коледжу зараховано на 

навчання у НУБІП. 
Доповідач зазначив, що наразі триває вступ на базі 11-ти класів. Закликав 

педпрацівників активізувати профорієнтаційну роботу, а саме провести 

індивідуальні бесіди з потенційними абітурієнтами. Повідомлено, що надіслано 

листи обласним управлінням лісового та мисливського господарства із 

запрошенням до співпраці, а саме, що коледж готовий прийняти на заочну 

форму навчання тих працівників лісової охорони, які ще не мають відповідної 

фахової освіти.  
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Підводячи підсумки, доповідач повідомив, що попередні підсумки по 

прийому задовільні, але недостатні. 
5. СЛУХАЛИ: Сендзюка Р.В. - директора коледжу, з інформацією про 

особливості початку нового навчального року в умовах карантину. Доповідач 

наголосив на необхідності оновити паспорти кабінетів завідувачами кабінетами. 

Проінформував, що цього року документом, який дає право здійснювати 

освітній процес є Акт прийому готовності Лубенського лісотехнічного коледжу. 
Доповідач довів до відому, що організація освітнього процесу відбувається 

відповідно до Постанови Головного санітарного лікаря України «Про 

затвердження заходів у закладах освіти на період карантину у зв’язку з 

поширенням коронавірусної хвороби (COVID-19)» №50 від 22.08.2020 р., а 

також Постанови Головного санітарного лікаря України «Про затвердження 

рекомендацій щодо організації протиепідемічних заходів в гуртожитках в період 

карантину в зв’язку з поширенням коронавірусної хвороби (COVID-19)» №48 

від 22.08.2020 р. Для цього в коледжі створено відповідний наказ. Доповідач 

ознайомив з основними вимогами, що ставляться до організації навчального 

процесу в коледжі, а саме: якщо у працівника температура тіла вища за 37,2 °С 

він не допускається до роботи; працівники забезпечуються засобами 

індивідуального захисту; керівник навчального закладу забезпечує організацію 

збору використаних засобів індивідуального захисту; всі учасники освітнього 
процесу повинні знаходитися в захисних масках поза меж аудиторії і т.п. Довів 

до відому, що педагогічний склад повинен проводити опитування серед 

студентів щодо стану здоров’я на початку кожного заняття. Заняття будуть 

проводитися для кожної групи в окремій аудиторії. Ознайомлено з розкладом 

дзвінків, який розроблений для кожного навчального курсу студентів окремо, а 

також з розробленим маршрутом руху учасників освітнього процесу. Звернув 

увагу, що виховна година у новому навчальному році буде проводитися після 

занять. 
Доповідач ознайомив викладачів з алгоритмом дій, якщо виявлено, що 

один з учасників навчального процесу має ознаки ГРВІ, або ж якщо ознаки ГРВІ 

має студент, який проживає в гуртожитку. Ознайомив з особливостями 

поселення студентів у гуртожиток. Нагадав, що умовою поселення студентів у 

гуртожиток є проходження ними флюорографічного дослідження, а також 

оплата за проживання. 
Доповідач зачитав наказ про закріплення керівників академічних груп, а 

також доручив класним керівникам проаналізувати кількісний склад груп. 

Закликав працівників максимально виконувати умови, які ставить Головний 

санітарний лікар України. 
6. СЛУХАЛИ: Реву В.В. заступника директора з навчальної роботи, який 

ознайомив з Положенням про приймальну комісію Лубенського лісотехнічного 

коледжу, яке розроблене відповідно до Положення про приймальну комісію 
вищого навчального закладу, затвердженого наказом Міністерство освіти і 

науки України від 15.10.2015 року №1085, зареєстрованого в Міністерстві 

юстиції України 04.11.2015 року за №1353/27798. 
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ВИСТУПИЛИ: Литвиненко О.М. викладач фахових дисциплін з 

пропозицією затвердити розроблене Положення про приймальну комісію 

Лубенського лісотехнічного коледжу. 
7. Різне 
7.1. СЛУХАЛИ: Сендзюка Р.В. про необхідність своєчасної оплати 

студентами навчання і проживання у гуртожитку. Озвучив інформацію про 

зростання розміру мінімальної заробітної плати з 1 вересня 2020 р.. Ознайомив з 

ходом будівництва спортивного майданчика на території коледжу. Доручив 

класним керівникам подавати Кушніренко Т.В. інформацію про стан здоров’я 

студентів та усім викладачам активізувати профорієнтаційну роботу серед 

випускників 11 класів. 
7.2. СЛУХАЛИ: Омельченка С.Я. про проведену профорієнтаційну 

роботу. Запропонував викладачам направити на електронні адреси об’єднаних 

територіальних громад різних областей лист-запрошення на навчання у коледжі. 
7.3. СЛУХАЛИ: Сендзюк В.А., яка підтримала пропозицію Омельченка 

С.Я. та прозвітувала про власну проведену профорієнтаційну роботу в 

соціальних мережах. 
7.4. СЛУХАЛИ: Литвиненка О.М. відзначив гарну роботу Корнієнко 

С.П. в плані профорієнтаційної роботи на сайті коледжу.    
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РІШЕННЯ ПЕДРАДИ 
 

1. Секретарем педагогічної ради коледжу на 2020-2021 навчальний рік 

призначити Тихович  Г.В. 
2. Інформацію про підсумки навчально-виховної та спортивно-масової роботи в 

коледжі за ІІ семестр 2019-2020 н.р. взяти до відома. 
3. З метою вдосконалення дистанційної форми навчання зобов’язати викладачів 
підготувати всі навчальні матеріали з кожного предмету (дисципліни) для 

розміщення на освітній платформі Moodle. 
4. Викладачам фахових дисциплін з метою перевірки рівня засвоєння набутих 

знань і вмінь розробити пакети тестових завдань по темах для використання їх у 

дистанційному навчанні. 
5. З метою успішного проходження атестації педагогічних працівників у 2021 

році завідуючій методичним кабінетом Корнієнко С.П. разом з викладачами 

визначитися щодо місць підвищення кваліфікації та стажування, скласти 

відповідний план. 
6. Навчальній частині коледжу підготувати необхідні матеріали для замовлення 
свідоцтв про здобуття профільної середньої освіти студентам згідно списку. 
7. Адміністратору бази даних ЄДЕБО Кушніренко О.А. здійснити замовлення 

свідоцтв про здобуття профільної освіти в ЄДЕБО. 
8. Інформацію про попередні підсумки прийому до коледжу в 2020 році взяти до 

відома. 
9. З метою більш широкого залучення виробничників до вступу на заочну форму 

навчання педагогічним працівникам коледжу активізувати роботу серед 

випускників минулих років, які працюють в лісогосподарських підприємствах. 
10. Інформацію про особливості початку нового навчального року в умовах 

адаптивного карантину взяти до відома. 
11. Всім працівникам та здобувачам освіти неухильно виконувати вимоги 
протиепідеміологічних заходів, розроблених в коледжі. 
12. Викладачам коледжу бути готовим в будь-який час до переходу на 

дистанційну форму навчання. 
13. Схвалити та рекомендувати до затвердження Положення про приймальну 

комісію Лубенського лісотехнічного коледжу. 
 
 
 

Голова педради     Р.В. Сендзюк 
 
 

                  Секретар                               Г.В. Тихович 
     


